
Klumme juni 2025 

Så kommer skoleårets sidst klumme      . 

Siden sidst: 

Kommunen har sendt busplaner ud til skoler og bestyrelser. Der er det sidste år gjort et stort 
stykke arbejde i at gøre politikere opmærksomme på de udfordringer, der har været på særlig 
rute 135 – Skarrildbussen. Det ser ud til at virke. Max 15 minutters ventetid og en taxa rute for 
at bussen kan nå runden på en time. Dog bliver der ingen bus til Skarrild kl. 13, da det kun er 
overbygningselever, der skal med her. Så skulle de få fri før en dag, må disse børn vente til kl. 
14 med at komme hjem. Der er gjort opmærksom på det. 

Udskoling må gå i byen: 

Eleverne har opført sig pænt siden sidste evaluering af ordningen. Der er dog en opfordring til 
at tale med de unge mennesker om deres indkøbsvaner. Det de kommer tilbage på skolen 
med, er energidrikke, chips og snolder.  

Ordningen fortsætter efter ferien for 8. og 9. kl. 7. kl. kommer med efter efterårsferien. 

Næste års fællesbestyrelsesmøder: 

VI havde en snak om deltagelse i arrangementer, vi bliver inviteret til i kommunen og afvikling 
af vores bestyrelsesmøder. Bl.a. vil næste års møder blive afholdt på mandage. 

Skolehjemsamarbejde:  

Der lægges op til at månedsbrev ikke kun er praktisk info, men også gerne hvad der arbejdes 
med i forhold til trivsel eller andre ting, der giver mening i den enkelte klasse. 

Meddelelsesbog fungerer ikke optimalt, der er brug for at vi som forældre kan se den med det 
samme og at der bliver arbejdet tydeligt med målene. Det fungerer godt med de ark børnene 
har med hjemme på forhånd. 

Der er i bestyrelsen stemning for at der bibeholdes tilbud om 2 skole-hjem-samtaler om året. 

 

Endnu et begivenhedsrigt år er gået i fællesbestyrelsen. Der er mange spændende emner at 
forholde sig til omkring både vores små og store børn. God sommer til alle. 

 

På vegne af fællesbestyrelsen 

Formand Helle Skovlyst Pedersen 


